
IBIUil 
ł ,-· .. -

\, 'n',, .. ,
(J ,d i

\ \ 

l�:�!_:_:.

Szanowny Panie Prezydencie, 

INTERPELACJA 

Lublin, 21.05.2024 r.

Pan dr Krzysztof Żuk 

Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem: 

Przewodniczącego Rady Miasta Lublin

Jarosława Pakuły

micszkm'lcy Lublina korzystający przez cały rok z transportu rowerowego zwrócili mi uwagę

na problematyczną dla nich kwestię niewystarczającego utrzymania infrastruktury rowerowej

w Lublinie. Sygnalizują oni problem z późnym, względem opadów śniegu, odśnieżaniem tras

rowerowych w naszym mieście. Ponadto problemy występują wczesną wiosną, kiedy drogi rowerowe

zbyt późno ocz:yszczanc są z pissb, p:::, oh•csic zimc1::yn, orr:r jc.skniq_ l:1,:dy rr.:.:cl: rc liście zalegają na

nich, co może grozić wypadkiem rowerzysty.

Inną kategorią nieoczyszczonych dróg rowerowych są te stanowiące część jezdni,

jak np. na ul. Krochmalnej gdzie przez cały rok są one brudne, pełne drobnych kamieni i błota co

·, o j,:ż.J��--/:<:JO po :1kh rowerzysty.

W związku z powyższym, w odpowiedzi na uwagi lubelskich rowerzystów zwracam

się do Pana Prezydenta z następującymi pytaniami:

Czy możliwe jest takie zsynchronizowanie odśnieżania w okresie zimowym by jednocześnie

odśnieżać drogi miejskie jak i drogi rowerowe jednocześnie?

2. Czy możliwe jest lepsze utrzymanie dróg rowerowych w Lublinie w okresie wiosennym
( oczyszczanie z piasku po zimie) oraz jesiennym ( oczyszczanie z mokrych liści)?

3. Czy Miasto Lublin zwróci uwagę i podejmie właściwe działania w odpowiedzi na problem


